
Protokół Nr 13/2025

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Lesnictwa i Ochrony Środowiska
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 1l kwietnia 2025r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności (za%cznik
nr 1 do protokołu) oraz zaproszeni goście:

1. Prezes Gminnego Związku Rolników, Kółek i Organizacji Rolniczych - Bogumił
Szpojda;
Prezes Gminnej Spółki Wodnej - Andrzej Basiński;
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 - Stanisław Gustyn;
Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Anna Sotkiewicz - Tumanik;
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa - Jarosław Dera;
Inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa - Klaudia Woźniak;
Inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa - Sabina Wiese - Rzepka.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Tobiasz Świniarski, który po
powitaniu zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Zatwierdzenie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji;
Opinia w sprawie wniosku o przyznanie nagrody ,,Przedsiębiorca Roku"
Sprawozdanie z wykonania programu ochrony środowiska za lata 2022 - 2024;
Rozdysponowanie tłucznia na 2025r.;
Opracowanie harmonogramu budowy dróg w bieżącej kadencji Rady Miejskiej;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokoły ze swoich dwóch poprzednich posiedzeń w
miesiącu marcu br.

Ad.3. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła Komisji wniosek
o przyznanie iiagrody ,,Przedsiębiorca Roku? za 2024r. dla Fabryki Mebli Biurowych MDD
Sp. z o.o. (za%cznik nr 2 do protokołu). Przedstawiła również kryteria, jakie powinien spełnić
przedsiębiorca dla uzyskania nagrody.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie przedstawiony wniosek.

Ad.4. Inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Pani Sabina Wiese - Rzepka
przedstawiła Komisji sprawozdania z wykonania programu ochrony środowiska za lata 2022 -
2024 (załącznik nr 3 do protokołu). Pan Warmiński zapytał o ulotkę w kontekście tegorocznej
zmiany dotyczącej selektywnej zbiórki tekstyliów. Pani Woźniak odpowiedziała, że w naszej
gminie już od pocz4tku był zapis w regulaminie, że tekstylia można wywozić na PSZOK, jako
osobna frakcję do segregacji, taka też jest informacja zawarta w ulotce. Pani Kalla zapytała o
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odpady wielkogabarytowe. Pani Woźniak odpowiedziała, że %dą wywożone raz w roku w
miesiącu maju. Pan Basiński zapytał o odbiór folii rolniczych. Pani Woźniak odpowiedziała,
ze jest firma, która zgodziła się na nieodpłatny odbiór. Obecnie została sporz4dzona lista
zapotrzebowania na wywóz, zostanie ona przekazana firmie, aby ustalić szczegóły odbioru. Pan
Basiński zapytał, czy %dzie to działanie coroczne. Pani Woźniak odpowiedziała, że obecnie
nie wiadomo, czy %dzie to kontynuowane, zaznaczyła, że odbiór dotyczy tylko folii rolniczej,
dobrze byłoby gdyby firma odbierała folię bezpośrednio z terenów wiejskich. Pan Szpojda
zasugerowai aby wprowadzić oddzielny pojemnik lub worek na tekstylia. Pani Woźniak
odpowiedziała, że byłby to wysoki koszt, w bieżącym roku planuje się dwukrotny odbiór
tekstyliów, razem z elektrosprzętem. Pan Warmiński poinforrnował, że niektóre gminy
wprowadziły jednak oddzielny worek, tekstylia są zbierane razem z odpadami
wielogabarytowymi.

Komisja przyje,ła przedstawione sprawozdanie do wiadomości.

Ad.5. Pan Świniarski stwierdził, że należy ustalić, jaki rodzaj tłucznia należy zakupić, sołtysi
mają podzielone zdanie. Zapytał, czy w przypadku zakupu dwóch różnych frakcji będzie
konieczne ogłoszenie przetargu. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
powiedział, że niezależnie od tego jaki materiał zostanie kupiony, to jego zdaniem powinien
się odbyć przetarg, bo zamówienie %dzie zbiorcze na jedną kwotę. Pan Pieczywek zapytał o
kryteria przetargu, czy jest to cena, czy konkretny materiał. Kierownik Referatu GKR
odpowiedział, że po wskazaniu przedmiotu zamówienia o jego zakupie decyduje cena. Pan
Pieczywek stwierdził, że jeśli będzie wybrana jedna oferta, to może się zdarzyć, że gmina
przepłaci za jedną z frakcji. Pan Basiński nawiązując do frakcji powiedział, że kamień łamany
jest zdecydowanie lepszy od tłucznia, bo zwiąże nawierzchnię, a tłuczeń zostanie wymyty.
Zaznaczył, że kamień łamany jest na pewno droższy. Niech %dzie zakupione mniej materiału,
ale dobrej jakości, który utwardzi drogi na lata. To zdanie poparł Pan Pieczywek stwierdzając,
źe przywożony do tej pory materiał to był zmieszany kamień ze żwirem i gliną, to nie był
kamień łamany, taki materiał nie nadawał się na drogi. Pan Świniarski zapytał, czy Komisja
sugeruje kupno kamienia łupanego. Pan Pieczywek stwierdził, że najpierw trzeba stwierdzić
jego 5akoćac. Pan !;winiarki potwierdził, że trzeba sprawdzić jakość kamienia na miej scu.
Komisja ostatecznie opowiedziała się za ogłoszeniem przetargu na zakup kamienia łamanego
frakcji O,315. Komisja przez zakupem sprawdzi jakos;ć zaoferowanego materiału. Komisja
rozdysponuje kamień na poszczególne sołectwa po jego zakupie.

Ad.6. Pan Świniarski przypomniał, że propozyc3e do harrnonogramu budowy dróg wiejskich
na lata 2025 - 2030 uwzgl«;dniają drogi zgłoszone przez sołtysów, radnych, oraz wnioskowane
do projektu budżetu gminy na 2025r.

Pan Pieczywek zaproponował kolejną, drogę między Wałdowem, a Komierowem, wykonanie
tej drogi bardzo usprawniłoby komunikację w gminie. Kierownik Referatu GKR wspomniał o
krótkich odcinkach dróg, które mogą być współfinansowane przez KOWR. Pan Pieczywek
powiedział, że te drogi można by zrealizować w pierwszej kolejności, o ile uda się pozyskać
środki z KOWR, droga w Iłowie i Piasecznie, należy też pamiętać o drodze w Skarpie, mieszka
tam sporo osób. Pan Szpojda powiedział, że należy zwrócić uwagę na drogi transportu
szkolnego.

Komisja wypracowała i jednogłośnie zatwierdziła harmonogram budowy dróg wiej skich na lata
2025 - 2030 (załącznik nr 4 do protokołu).
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Ad.7. W wolnych wnioskach poruszono nas%:pujące sprawy:

- Pan Świniarski zapytał o uskok na moście w Tobole. Kierownik Referatu GKR odpowiedział,
że naprawa zostanie wykonana przez Zakład Transportu i Usług w ramach gwarancji;

- Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa poinformował, że w dniu 15
kwietnia rozpoczyna się program budowy zbiorników retencyjnych;

- Pan Szpojda zwrócił się do członków Komisji o wypracowanie stanowiska w sprawie ochrony
prowadzenia działalności rolniczej.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicz4cy zakończył posiedzenie.

protokoło4ał :
Tomasz Di
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